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 Valtuutettu Janne Aso jätti seuraavan aloitteen: 

 
Upalingontien liikenteestä ja kevyenliikenteen turvallisuudesta on oltu 
useasti yhteydessä kaupungin luottamushenkilöihin. Olemme ohjanneet 
yhteydenottoja viranhaltijoille, jotta tienosuudelta tehtäisiin tarvittavat 
liikenneturvallisuuden tarkastelut. 
 
Tilanne ei ole parantunut katuosuudella. Ajonopeudet ovat olleet edelleen 
korkeita ja tieosuudella on paikkoja, joissa kevyenliikenteen käyttäjät ja 
tielle kääntyvät eivät pysty havainnoimaan tien muodon takia vauhdikkaasti 
saapuvia ajoneuvoja. Tie vaatii kattavan tarkastelun, jossa tulee selvittää 
keinot ajonopeuksien hallintaan, kaikkien tienkäyttäjien turvalliseen 
liikkumiseen ja turhan läpiajoliikenteen vähentämiseen. 
 
Me allekirjoittaneet esitämme, että Raision kaupunki ryhtyy toimenpiteisiin 
Upalingontien liikenneturvallisuuden parantamiseksi. 
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Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 
 


